

Picture Card Questions

English to Chinese Simplified: Spiritual Journey

Spiritual Journey Questions

1. Which 3 pictures describe your life right now?
2. Which 3 pictures represent what you WISH were true of your life right now?
3. Which picture represents your experience with God?
4. When you think about your spiritual life or journey, which picture best represents what you wish were true?

灵性旅程相关问题

1. 哪三幅图画最能描述你当下的生活状态？
2. 哪三幅图画代表了你“希望”当下生活所呈现的样子？
3. 哪一幅图画代表了你与上帝之间的经历？
4. 当你思考自己的属灵生活或旅程时，哪一幅图画最能代表你所向往的理想状态？

Picture Card Questions

English to Chinese Simplified: Family

Family Questions

1. Which 3 pictures represent how you feel when you think about your family?
2. Which 3 pictures reflect your family's hopes and desires for you?
3. Which picture describes how your family has influenced your spiritual journey or beliefs?
4. Which picture represents your view of what it's like to have a relationship with God?

家庭相关问题

1. 哪三幅图画代表了你在思念家人时的内心感受？
2. 哪三幅图画反映了你的家人对你寄予的希望与期许？
3. 哪一幅图画描述了你的家庭对你的属灵旅程或信仰所产生的影响？
4. 哪一幅图画代表了你对于“拥有与上帝的关系”这一体验的看法？

Picture Card Questions

English to Chinese Simplified: Goals and Dreams

Goals & Dreams Questions

1. Which 3 pictures describe how you feel about your future right now?
2. Which 3 pictures reflect a dream or goal you have?
3. Which picture represents what keeps you going when things get difficult?
4. Which picture reflects how you think God sees your hopes and dreams?

目标与梦想相关问题

1. 哪三幅图画描述了你当下对未来的感受？
2. 哪三幅图画反映了你心中所怀抱的梦想或目标？
3. 哪一幅图画代表了在遭遇困境时，支撑你坚持前行的力量？
4. 哪一幅图画反映了你对于“上帝如何看待你的希望与梦想”这一问题的认知？